
Labdien, 

 

Manā skatījumā līdzšinējais NAP 2027 kodola piedāvājums ir izveidots pamatots un pareizi virzīts uz 

Latvijas ilgtspējīgu attīstību. 

PKC ziņojumā par NAP 2027 mērķiem, prioritātēm un rīcības virzieniem, kā viens no mērķiem ir 

noteikts 4.4.3. MĀJOKLIS, kas Pārgaujas novadā ir aktuāls temats un arī pašlaik izstrādājot Attīstības 

programmu 2020. – 2026. gadam, mājoklis, dzīvojamā fonda būvniecība būs viena no prioritātēm 

nākošajos 7 gados, jo aiz vien biežāk rodas problēmas, kad dažāda vecuma cilvēki vēlētos īrēt un 

pirkt dzīvokļus novada teritorijā, tādējādi pārvākties vai atgriezties uz dzīvi Pārgaujas novadā, taču 

pašlaik dzīvokļu trūkuma dēļ tas reti kuram ir iespējams. Līdz ar to uzskatāms ka ne tikai Pārgaujas 

novads, bet arī citi lauku reģionu novadi būtu ieinteresēti lielākā finansiālā iesaistē no valsts puses 

jaunu mājokļu izbūvē lauku reģionos, ne tikai atjaunojot un renovējot pašlaik esošo dzīvojamo fondu. 

Jo daudz cilvēki kas strādā apkārtējās pilsētās Cēsis un Valmiera, vēlas dzīvot ārpus pilsētām, lauku 

apvidū, kā tas ir Pārgaujas novadā, kas atrodas 20 min. brauciena attālumā uz šīm pilsētām. 

 

 

 

 

Cieņā, 

Ingvilds Krišjānis Baltpurviņš 

Pārgaujas novada pašvaldības 

Teritorijas plānotājs 

Attīstības plānošanas nodaļa 

 

e-pasts: krisjanis.baltpurvins@pargaujasnovads.lv 


